

洗碗機專用清潔劑 Dishwashing Detergents



高能碗碟洗滌劑 ULTRA- High Performance Dishwashing Detergent 容量 6 x 4Kg

最新加強配方的洗碗碟機專用之洗滌劑,具有卓越水質調節功能,就算在特硬水質情況下, 也可發揮最佳效力,保證能達到優良的洗滌效果,並且可防止水垢漬積聚在洗碗碟機內,有 效提高機器操作效率。

A newly formulated dishwashing detergent with effective cleaning properties even under extreme conditions, such as hard water application.



碗碟洗滌劑 CORUM-Dishwashing Detergent

容量 6 x 4Kg

新配方的洗碗碟機專用之洗滌劑,淡黃色粉狀,效力特強,在任何水質情況下都能揮發出懸 乳油污能力和乳化作用,使油脂和污垢及時—食具表面分離脱落。

A specially formulated dishwashing detergent designed for thorough warewashing and spot free rinsing in all water conditions in one cycle.



碗碟洗滌粉 CYCLONE- Dishwashing Powder Detergent

容量 6 x 4Kg

由活性城混合氯化物組合成,白色粉狀,是一種洗碗碟機專用之洗滌劑,配方獨特,可有效去除油脂,食物殘渣,蛋白物質和頑固汙漬,適用於所有瓷器,玻璃和刀叉器皿。

A chlorinated dishwashing powder detergent that can effectively remove protein, grease, food soils. and stains that can be formed on crockeries, glasses, and cutleries.



強力碗碟洗滌劑

DURO- Heavy Duty Liquid Dishwashing Detergent

容量 20L

一種優質配方的洗碗碟機專用洗滌清潔劑,黃褐色液體,含有高效性活性城和各種新型特制之表面活性劑,可快速滲透並清除殘留在餐具表面上的頑固食物殘渣和汙漬,是洗滌後的餐具清潔衛生。

A heavy duty liquid dishwashing detergent with superior grease suspension ability, used to tackle the heaviest of food soil conditions.



碗碟洗滌劑

MONITOR- Chlorinated Liquid Dishwashing Detergent

一種多功能的洗碗碟機專用洗滌清潔劑,微淡黃色液體,含氯漂成分,可以在洗滌過程中一次性同時清潔、去漬和殺菌,使所有餐具和煮食器皿都能達到理想的洗滌效果。

A chlorinated liquid dishwashing detergent that is suitable for cleaning, destaining and sanitizing tableware and cooking utensils all in one washing process.



碗碟洗滌劑

KLEEN- Economical Liquid Dishwashing Detergent

容量 20L

容量 20L

研制的經濟型碗碟洗滌劑,液體配方適合用於各種類型的洗碗碟機,它實用可靠,有效幫助應付日常大量的餐具清洗工作,提高營運效果。

An economic, reliable and efficient liquid dishwashing detergent used to handle bulk ware washing operation on a day to day basis.







最新配方的城性強力碗碟洗滌劑,淡黃液體,因它的獨特配方,能產生理想的懸汙能力,乳 化力,使汙垢、油漬迅速從餐具上脱落,更配有高質的濕潤劑,只需少量用水可把殘餘的城 性沖走,用量低,收效大。

A non foaming liquid dishwashing detergent, designed for use in dishwashing machines with automatic detergent feed system. It is efficient with glassware, china, plasticware, silver and stainless flatware cleaning.

餐具專用浸泡除漬劑 Pre-Soak, Detarnishers, Destainers



強力浸漬劑 ALDET- Heavy Duty Stain Remover

容量 6 x 4Kg

最新配方的強力氧漂浸漬劑,可以在數分鐘內快速地把已經乾涸滲入及難以清洗的咖啡油和 單寧酸垢漬去除,甚至連餐具也能恢複光亮潔白。

Aldet is a heavy duty stain remover that safely removes rancid coffee stain and tannins from all kind of tableware in minutes.



浸漬劑 HANDY - Heavy Duty Stain Remover

容量 6 x 4Kg

是一種氧漂浸漬劑,適用於浸泡科學瓷、塑料、瓷器、玻璃和不鏽鋼等各種食具器皿,可把頑固的食物色素,茶漬和咖啡除而不損器皿表面。

Handy is a powerful, fast acting destainer that can remove stains from melamine applications, china, glass and stainless steel wares.



銀器洗滌劑 Sil-Brite — De-tarnishing Compound

容量 6 x 4Kg

是一種特殊配方的電解質浸泡洗滌劑,可神奇地去除鍍銀餐具和不鏽鋼器皿表面上因受潮,磨損及食物中所含的酸或而產生的黃褐色的氧化膜和硫化物,使金屬表面恢複光亮如新。
Sil-Brite is a magical chemical powder that is safe to use on soaking silver and stainless-steel wares for restoring shiny metals.



快速浸銀器 B-Dip-Silverware De-tarnishing Liquid

容量 4 x 5L

一種專配的銀器清潔劑,有奇妙威力,能在數秒鐘內把鍍銀器具表面上黃黑氧化或硫化膜去掉,特別適合用於洗滌雕刻花的鍍銀餐具。可省去大量廢時的人工擦拭拋光工作。

B-Dip is a marvelous acid dip that can instantly turn blackened sliver wares into its original shiny look in seconds.



浸漬劑 NEEDS- Stain Remover

容量 20Kg

是一種最新配方的氧漂浸漬劑,適合用於浸泡科學瓷,塑料,瓷器,玻璃和不銹鋼等各種食具器皿,可吧頑固的食物色素,茶和咖啡漬除而不損器皿表面。

A safe and fast working stain remover that soaks to clean badly stained melamine, china, glass and stainless-steel ware.





超濃縮催幹劑 Super Dry- Super Concentrated Drying Agent

容量 4 x 5L

特強配方的超濃縮催幹劑,由多種優質的表面活性劑組合而成,適合在硬水地使用,對科學瓷、塑料和不鏽鋼餐具等不保存熱量的材料尤其見效,迅速幹爽,不留痕跡。

A super concentrated drying agent that promotes rapid and streak-free rinsing results for all applications in any water conditions.



催幹劑 GLAZE- Rinse Additive

容量 20L

一種高品質量的碗碟催幹添加劑,適合用於各款型號的洗碟機,對所有瓷盤、碗、碟都能發揮顯著的催幹效用,並可同時有殺菌作用,確保餐具幹淨衛生。

A high grade rinse additive that is capable of maintaining a top glossy look of all fine crockeries after washing.



催幹劑 QUICKER — Dry Agent

容量 20L

新配製的碗碟催幹添加劑,實惠好用,使清洗後的餐具自然乾瀝,就算是玻璃餐具也不留水點斑痕,因此避免了人工試擦的弊處,幫助減少餐具破損和再次污染的危機。

A new generation formulation committed to achieving spotless drying results for various kinds of ware washing.



催幹劑 Quick Dry- Dry Agent

容量 20L

一種應用在洗碗碟機,最後過程序的添加催幹劑,藍色液體,能顯著發揮催幹劑性能並有消毒作用,使清洗後的杯碟餐具不沾水珠,不需人手拭幹。

A new type of rinsing additive that synergizes with organic surfactants to create perfect drying results for china, plastic, silver and glasses.

烤箱清潔劑 Oven Cleaners



強力爐灶清潔劑 Heavy Duty Oven Cleaner (HDOC)

容量 4 x 5L

是最新配方超級爐灶清潔劑,有極強的滲透力,能快速地乳化、皂化各種油污和食物炭焦, 使之容易去除,有效幫助減輕人力和時間。

HDOC is a potent fast acting oven cleaner that can penetrate and break down stubborn carbonized fats and oils in minutes.



Tonic — Oven Cleaner





特別配方的強力爐灶清潔劑,適用廚房範圍,對一切輕重油污,能發揮卓越的去污能力,特別適用於各種烘爐、平板爐、炸爐、抽油煙槽及隔柵,迅速滲透,乳化、皂化各種焦炭,油污及食物渣滓,使吃力的清潔工作快速而功效大。

Tonic is effective for the use of removing heavy greases, baked on carbons, fats and oils from ventilator hoods, grill ovens and deep oil fryers.



爐灶清潔劑 TK 329 ─ Oven Cleaner

容量 4 x 5L

特別配方的爐灶清潔劑,對付嚴重烤焦污漬具有卓越的清除能力,適用在廚房所有的平板爐、 烤爐和炸爐等各種難以清洗的爐具。

TK 329 provides rapid actions that remove baked on food soils from stoves, grills, ovens and deep oil fryers.



爐灶清潔劑 POWER ── Oven Cleaner

容量 4 x 5L

特別配方的強力爐灶清潔劑,適用廚房範圍,對一切輕重油污,能發揮卓越的去污能力,特別適用於各種烘爐、平板爐、炸爐、抽油煙槽及隔網等。

Power is a powerful cleaning agent, specially formulated for removing heavy greases, baked-on carbons, fats, oil from ventilator hoods, grills and ovens.

廚房專用清潔劑 General Purpose Cleaners



精煉濃縮洗滌劑

TK 888- Refined Concentrated Washing Detergent

容量 4 x 5L

是一種最新配方的特高濃度洗滌劑,性質溫和,去油污能力特強,能快速有效地清除一切重油污。適用於塑料、金屬容器、食品加工機器,各種餐具及重油污地板。泡沫豐富,過水容易, 節省清洗時間及用水,提高工作效率。

TK 888 is a refined concentrated washing detergent that can be used for manual washing all cleaning applications, i.e. hand washing, soak cleaning and foam cleaning.



超濃縮洗滌劑

TK 333- Super Concentrated Detergent

容量 4 x 5L

是一種特別配方的高度濃縮洗滌劑,性質溫和,去油污能力特強,能快捷有效地清除一切餐具、工具或硬件上的污漬,泡沫豐富,過水容易。

TK 333 is an advanced manual multi-purpose washing detergents, designed for cleaning application for utensils, hard and soft surfaces as it is gentle to all materials.



濃縮洗滌劑

TK 555- Concentrated Detergent

容量 4 x 5L

是一種特別無氣味配方的濃縮洗滌劑,性質溫和,去污能力特強,能快捷有效地清除一切餐具、工具、硬件或地面上的污漬,泡沫豐富,過水容易。

TK 555 is a highly concentrated multi-purpose washing detergent, designed for manual cleaning application for utensils, hard and soft surfaces as it is gentle to all materials.





強力碱性清潔劑 SPARKLE- Heavy Duty Alkaline Cleaner

容量 20Kg

一種威力強勁的碱性清潔劑,黃色粉狀,能迅速溶解消除已經燒焦炭化的食物渣滓和沉澱長厚的油脂污垢,適合用作清潔廚房地面,爐灶表面各清理疏通堵塞的排污管道。

Sparkle is a powdered heavy duty alkaline cleaner that reacts rapidly to dissolve mainly baked on carbons, oils, and greases. It is ideal for kitchen equipment, floor and drain cleaning purposes.



化油池廢料消化劑 Jet-Flow P- Grease Digester

容量 6 x 4Kg

是一種最新開發研制的生化清潔劑,包含三種不同性質的生物酶,可釋放出有效地酵素,能把動植物脂、蛋白物質、澱粉質、菜渣、頭發和屑等有機物降解消化,把積聚在化油池、排污管道內造成堵塞和惡臭的廢物清除。

Jet-Flow P is a bio chemical enzyme that is capable of degrading grease and waste build up from sumps and sewers.



抽煙機除油劑 HI POW- Ventilator Cleaner

容量 4 x 5L

含各種表面活性劑,乳化劑和有機隔離劑,低泡沫配方,專門研制制作為運水式抽油煙機系統之用,有效過濾油煙粒子,避免油污集聚在排煙管道內及降低排出的油煙含量,有助防火 保護環境。

Hi-Pow is a ventilator hood detergent that circulates along the water flow system to cut down grease content from exhausted air fumes.



酸性清潔劑 Lime Free- Acid Cleaner

容量 4 x 5L

一種由合成除垢劑和無機酸結合產生的酸性清潔劑,有效清除硬水垢和礦物質沉積物及積聚的水泥,其渗透能力迅速,省時省力,適用於清潔蒸汽或加熱器,洗碗碟機和不鏽鋼管道等。 Lime Free is an inorganic acid that is competent to strip off hard mineral scale deposits and to prevent cement build up.



消毒劑 Liqua Bac- Sanitizer Cleaner

容量 4 x 5L

一種廣譜消毒劑,含次氯酸鈉,在短時間內消滅各種微生物、細菌和病毒,無泡配方,易於清洗,用在低溫消毒,人工或機器操作都可以,適合浸泡消毒果蔬、雞蛋、餐具、廚具各潔布等。

Liqua Bac is a sodium hypochlorite based sanitizer that has broad spectrum sanitizing effects on many applications.



消毒劑 One Shot- Sanitizer Cleaner

容量 4 x 5L

含可生物降解的表面活性劑和季銨化合物,經過沖洗沒有留下堿性殘留物,它結合清洗消毒 和脱臭操作。

One Shot contains biodegradable surfactants and quaternary ammonium compounds. It is free from rinsing leaving no alkaline residues behind, and combines cleaning, sanitizing and deodorizing all in one operation.





洗地粉 Floor Cleaner

容量 4 x 4Kg

Floor Cleaner 是一種特別配方的強力鹼性清潔劑,能迅速及有效地把一切食物油污及渣滓清除。

Floor Cleaner is a superior product specifically designed for cleaning stainless steel and steel surfaces soiled with heavy accumulation of grease, fats rust and food soils.

全能萬用清潔劑 All Purpose Cleaners



除油清潔劑 TK 323 Heavy Duty Degreaser

容量 4 x 5L

特別配方的液體萬用清潔,組合有機和無機的洗滌劑成分,能快速有效地把各種不同程度性質的污垢、油漬輕易的除去。

TK 323 is a powerful concentrated degreaser that contains alkaline, emulsifier and surfactants that work synergistically to attack varieties of soils.



除油清潔劑

T.K. 328 Heavy Duty Liquid Cleaner

容量 4 x 5L

TK 328 是一種特強配方的液體萬用清潔劑,綜合有機和無機性的洗滌劑成分,能快速有效地把各種不同程度性質的污垢,油漬輕易的除去。

TK 328 is a heavy-duty liquid cleaner that contains alkaline, emulsifier and surfactants that work synergistically to attack a variety of soils.



強力化油劑

TK 30- Heavy Duty Degreaser

容量 4 x 5L

特強配方的液體萬用清潔,組合有機和無機的洗滌劑成分,能快速有效地把各種不同程度性質的污垢、油漬輕易的除去。

TK 30 is a very effective heavy-duty degreaser that contains alkaline, emulsifiers and surfactants that work synergistically to attack a variety of soils.



強力鹼性除油劑 SUPRA- Heavy Duty Alkaline Degreaser

容量 4 x 5L

強力城性除油劑含有乳化劑和表面活性劑,能快速有效地把各種不同程度性質的污垢、油漬輕易的除去。

Supra is a heavy duty alkaline degreaser that contains emulsifier and surfactants that work synergistically to attack varieties of soils.



WHO ARE WE

Taskem Chemical was founded in 1986 and is a well established company in Hong Kong and China for over 30 years. The founder carries 50 years of experience in the relevant industries and has served as a senior executive for several multi-national companies. Taskem Chemical provides a wide range of more than one hundred and fifty specialized products to various industries. Taskem Chemical also owns a manufacturing plant with a production line that manufactures high quality cleaning chemicals, qualified by International Standards including ISO-9001: 2008 (Quality Management) and ISO-14001: 2004 (Environmental Management).

We strive for excellence and aim to provide comprehensive cleaning solutions to improve the overall hygiene quality and environment, while bringing the greatest economic benefits for all enterprises.

公司簡介

億瀚有限公司於 1986 年在香港成立,擁有超過三十多年專業經驗,為不同行業提供一系列優質清潔洗滌劑。創辦人具備 50 年專業經驗及歷任高職於數大跨國清潔劑公司。公司自設廠房,生產線符合國際認證 ISO-9001:2008 質量管理及 ISO-14001:2004 環保管理認證。

我們現有壹佰伍拾多個專業清潔產品及配方,同時亦不斷致力研發更多優質的產品。以滿足各中企業的清潔需求,並以最務實的價格達致最理想的使用效果。

億瀚辦事處

總公司

地址: 香港沙田火炭

坳背灣街2-12號

威力工業中心E座一樓

電話: (852) 2692-2238 傳真: (852) 2695-1500

電郵: sales@taskemhk.com 網址: www.taskemhk.com

澳門

地址: 澳門慕拉市前地120-122號永堅工業大廈9字樓D座

電話: 853-6679 1758 傳真: 853-2848 1708 電郵: sales@taskemhk.com 網址: www.taskemhk.com

深圳

地址: 中國深圳市羅湖區人民北路洪湖大廈1015室

電話: 775-2590 6396 傳真: 755-8211 1023 郵政編碼: 518001

電郵: sales@taskemhk.com 網址: www.taskemhk.com 北京

中國北京市朝陽區朝陽門外大街19號華普國際大廈1507A室

電話: 10-8775-8272 / 6580-2658

傳真: 10-8775 8272

郵政編碼: 100006

電郵: sales@taskemhk.com 網址: www.taskemhk.com

杭州

地址: 中國杭州市西湖區古墩路598號同人廣場B座922室

電話: 571-8826 9422 / 8826 9455

傳真: 571-8826 9422 郵政編碼: 310030

電郵: sales@taskemhk.com 網址: www.taskemhk.com

